
                                                                                                                                                            

        Częstochowa  30.11.2021 

 

 

 

Piotr Kaliszewski 

 

Radny Miasta Częstochowy 

interpelacja 06/11/2021 

 

 

Pan 

       Krzysztof Matyjaszczyk 

       Prezydent Częstochowy 

 

 

 

Proszę o udzielenie informacji:  

 Jakie firmy w 2021 roku obsługiwały koszenie trawy w Częstochowie? 

 W jakim trybie zostały wyłonione te firmy? 

 Na jakie kwoty opiewały umowy z firmami, które zajmowały się koszeniem trawy  

w 2021 roku? 

 Jakie zakładano koszty związane z koszeniem trawy w 2021 roku? 

 

 

 

        Z poważaniem 

 

         Piotr Kaliszewski 

 

 

 


